
Zápis z jednání revizní komise České hepatologické společnosti dne 12.5,2022 v 0lomouci

Přítomni

MUDr.TomášVaňásek, Ph.D. předseda RKČttS

Prof. MUDr. Zuzana Červinková, CSc.

MUDr. Renáta Šenkeříková

Jako host Prof. MUDr. Radan Brůha, CSc.

Revizní komise navázala na volbu předsedy RK ČHS konanou téhož dne pod vedením pana MUDr.
petra Hříbka, kdy byl zvolen předsedou RK MUDr. Tomáš Vaňásek, Ph.D. Po odchodu MUDr. Hříbka

se jednání účastnila i paní Doc. MUDr. Halka Lotková, Ph.D., které vyjádřili Členové RK poděkováníza

její práci v RK v uplynulém období.

JednáníRK mělo formu diskuse členů s Předsedou společnosti Prof. MUDr Radanem BrŮhou, CSc o

možnostech zlepšení další spolupráci obou orgánů společnosti.

Týkala se zejména těchto okruhů

o ujasnění potřeby konzultace nezbytných kroků k naplnění podmínek stanov čts lrR pro

pravidelné akce společnosti
o Včetně plánovaného shromážděníčlenů ČHS, kde stanovy ukládají před jejich

konáním řadu formálních kroků, které pro letošní rok již není moŽné v rámci sjezdu

v Olomouci naplnit
o prof MUDr. Brůha, CSc. konstatoval, že relativně omezená ÚČast ČlenŮ je dána mimo

jiné, (například proti ČCS; absencídiskuse o úhradách

o Všichni zúčastněnívyjádřili zájem zavést on-line formu shromáŽděnÍ, pokud to

stanovy umožní, pokud nikoliv, pak v dalším roce provést vŠe v dikci stanov, na coŽ je

třeba i plánovat dostatečný časový prostor (volby pracovního předsednictva,

komisí,...). Takto pojaté shromáždění se musídle stanov konat jednou za 4 rokY,

jinak je možno volit méně formálnísetkání pracovního rázu

o MUDr Vaňásek ocenil úsilí minulého výboru i předsedy v zajiŠtění chodu sPoleČnosti

v pandemickém období, v tom smyslu byl předseda již předem informován v závěreČné

zprávě minulé RK. Dále vyjádřil svůj osobní názor, že výrazným obohacením spoleČnosti Proti

jiným klinicky zaměřeným společnostem je práce členů ČHS v oblasti experimentální

hepatologie (tj. práce v pokusu na zvířeti, práce s izolovanými hepatocytY,...), jejíŽ

prezentace na výboru čHS s odchodem Prof. MUDr. Červinkové, CSc. z výboru se do urČité

míry oslabila. Navrhl předsedovi výboru ČHS, zda by se výbor nezamyslel nad moŽností

zayazenitohoto tématu na jednánívýboru ad hoc a přizvání zástupcŮ pracoviŠť

experimentální hepatologie a současně i zváženíjiných forem spolupráce, kterých se nabízí

celá řada a mohou býtvíce či méně formální. DrVaňásek na dotaz Prof. MUDr. BrŮhY,CSc.

sdělil, že vidí roli výboru jako potenciálně výhodnou v koordinaci prolínání multicentrické

klinické a experimentálníproblematiky. Zde vyjádřil Prof. MUDr. BrŮha, CSc. svŮj názor,Že

současné možnosti spolupráce pracovníků oboru experimentální hepatologie s výborem vidí



jako dostatečné a stávajícívýbor je vždy otevřený se tomuto tématu věnovat bez nutnosti
dalŠÍch oPatřenÍ, coŽ Členové RK akceptovali. Prof. MUDr. Červinková, CSc. vyjádřila názor,že
exPerimentální hePatologie v Hradci Králové má v současné době dostatečné zajištění
finanČních ProstředkŮ Pro experimentální činnost prostřednictvím grantů a neníaktuální
Potřeba Žádat ČHS nebo NF o podporu. Těžiště spolupráce s výborem čHs vioi především při' přípravě programu odborných akcí

o BYla Probrána i Problematika spolupráce výboru či pracovních skupin s farmaceutickými
firmami, například v oblasti tvorby doporučených postupů

Zápis byl per rollam odsouhlasen všemičleny RK dne 18.5.2022

MUDr. Tomáš Vaňásek, Ph.D.

Prof. MUDr. Zuzana červinková, CSc

M UDr. Renata Šenkeříková
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